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Voorwoord 
In tegenstelling tot de voorgaande 2 seizoenen, die zich vooral kenmerkten door de 

Coronaperioden, is het seizoen 2022 – 2023 eigenlijk heel rustig en geruisloos verlopen. 

Eindelijk weer een “normaal” seizoen waarin alle competities voor zowel voetbal als handbal 

volledig afgewerkt zijn. De sportieve resultaten zijn per team natuurlijk heel divers. In de 

hoofdstukken van die verschillende onderdelen vindt je daar het nodige over terug. 

Ook gedurende dit seizoen zijn er binnen onze vereniging weer mensen overleden. Ik noem 

in dit verband Bob Birza, Jan Hagen, Bert Tuinenga en Henk Broekman. Wij wensen de 

nabestaanden alle sterkte toe in deze moeilijke tijd. 

Bestuurlijk gezien zijn er natuurlijk wel de nodige zaken gebeurd. Zo hebben we aanspraak 

weten te maken op een bijdrage van de gemeente Deventer via het Sportakkoord. Daarmee 

willen we onze vereniging verder professionaliseren. Met name de ondersteuning van de 

breedtesport binnen het jeugdvoetbal en het ondersteunen van het handbalkader en het 

handbal scheidsrechterskorps. Daarnaast willen we meer aandacht vragen voor het 

beoefenen van het beachhandbal. 

Het overleg met ons stichtingsbestuur en hun adviseurs verloopt goed. Regelmatig is er 

goed overleg over de onderlinge samenwerking. Mede door de inzet van de beheer en 

onderhoudsploeg ziet ons complex er altijd zeer verzorgd en uitnodigend uit. Dank voor jullie 

inzet en samenwerking! 

In de loop van dit seizoen is de kledingcommissie onder de bezielende leiding van Harry 

Huisman en José Smit zeer druk geweest met de voorbereidingen van de aanstaande 

vervanging van onze kledinglijn. Begin van het nieuwe seizoen zal alle kleding en 

aanverwante artikelen worden omgeruild voor nieuwe kleding. Compliment voor hun 

voorbereidende werkzaamheden! 

In maart hebben we eindelijk weer onze vrijwilligersavond kunnen houden. Ditmaal was de 

Sporthal het decor. Een goed geslaagde avond waarmee we de inzet van onze vele 

vrijwilligers hebben bedankt. Dankzij hen is onze vereniging wat het nu is. TOP!!! 

De vervanging van onze kunstgrasvelden 4 en 5 heeft afgelopen seizoen de nodige 

aandacht gekregen. Veel overleg met de gemeente heeft echter nog niet kunnen leiden tot 

daadwerkelijke uitvoering. Op dit moment lopen de contacten nog volop. Hopelijk kunnen we 

komend seizoen wel tot vervanging overgaan. 

Evenals vóór de Corona-jaren heeft de KNVB ook dit seizoen weer het Talenten Toptoernooi 

op ons complex georganiseerd. In het weekend van dit toernooi zijn er ook nog 2 

interlandwedstrijden gespeeld van het meidenvoetbal onder 15 jaar. De vele vrijwilligers, 

waaronder ook een aantal vanuit de Stichting, hebben onder coördinatie van Ben Haarman 

weer een prestatie geleverd van formaat. Grote klasse mensen! 

Soms vergeten we hoeveel mensen er bezig zijn om elke week het gebeuren binnen onze 

vereniging weer draaiende te houden. Zonder ook maar iemand te kort te doen wil ik hier 

eens de mensen die wekelijks de bestuursdiensten verzorgen noemen. Elke week zorgen zij 

op de zaterdag en de zondag er voor dat onze bezoekende verenigingen zeer correct 

worden ontvangen en tijdens en na de wedstrijden worden begeleid. Een taak die voor de 

buitenstaanders niet erg zichtbaar is maar wel zorgt voor een uitstekend visitekaartje die SV 

Schalkhaar waardig is. Veel dank daarvoor!! 
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De maatschappij kenmerkt zich door steeds toenemende verruwing, zowel buiten als binnen 

de sport. Grensoverschrijdend gedrag is aan de orde van de dag. Ook binnen onze 

vereniging komen deze zaken voor. Het bestuur roept daarom iedereen op zich vooral naar 

de maatstaven van onze eigen verenigings-waarden en normen te gedragen. Wat je zelf niet 

wilt dat jou overkomt doet dat dan ook een ander niet aan. Respect voor een ander is niet 

een loze kreet maar toont aan hoe je zelf bent en benaderd wilt worden. 

Tot slot mijn persoonlijke noot. Ik ben nu weer 4 jaar voorzitter geweest van deze mooie 

vereniging. Ben blij dat ik dit voor de club heb mogen doen. Ik kijk terug op een tijd waarin ik 

heel prettig met iedereen heb samengewerkt. Ik wil iedereen daarvoor dan ook bijzonder 

bedanken en voor het in mij gestelde vertrouwen. Ik wens jullie al het goeds toe en bovenal 

veel plezier. 

Peter Visser 

 

Voetbal 
Jeugd 

Al onze jeugd ervaart het plezier van voetballen en ontwikkelt zich op zijn of haar 

niveau  

bij onze vereniging door enthousiaste begeleiding en een positieve omgeving. 

 

Bovenstaande is het doel van jeugdvoetbal bij SV Schalkhaar. In hoeverre zijn we daarin 

geslaagd en wat hebben we daaraan gedaan in het seizoen 2022/23? 

 

1. Aantal jeugdleden 
De mini’s (JO5 & JO6) startten het seizoen met een recordaantal van 40 mini’s en eindigden 

het seizoen met maar liefst 70 spelers. Ook dat was een record! 

De JO8 moest al tijdens de herfstvakantie een nieuw team inschrijven door nieuwe 

inschrijvingen.  

Fantastisch natuurlijk dat al deze jeugd bij Schalkhaar wil voetballen. Dankzij een 

enthousiaste en betrokken begeleiding van leeftijdscoördinatoren, leiders, trainers, 

wedstrijdsecretariaat en sleutel en materiaalbeheer is dit mogelijk. Zij zorgen ervoor dat al 

deze jonge jeugd met plezier bij SV Schalkhaar voetbalt en zich ontwikkelt. Daar mogen we 

enorm trots op zijn! 

 

2. Indelingsbeleid selecties en breedtesport 
Het indelen van 500 jeugdleden is een delicate taak. We streven ernaar dit zo goed mogelijk 

te doen om ons doel te bereiken. Dit jaar hebben we ons indelingsbeleid verbeterd door de 

verbinding tussen selectie- en breedtesport te versterken. Er zijn kortere lijntjes gecreëerd 
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tussen Hoofd Opleiding en de leeftijdscoördinatoren. We hebben ook het kader meer 

betrokken door evaluatieformulieren te gebruiken voor spelers. 

 

3. Werken aan enthousiaste begeleiding 
Dit was het tweede seizoen waarin we trainersondersteuning voor de onderbouw ingezet 

hebben. Vooral in de eerste helft van het seizoen was de begeleiding goed gestructureerd. 

We zijn het nieuwe seizoen gestart met een 'Avondje Rinus', een trainersavond 

georganiseerd door de KNVB om onze vrijwillige trainers te ondersteunen.  

Komend seizoen willen we de trainersondersteuning verder verbeteren met hulp van 

Sportbedrijf Deventer, dat ons een professionele clubkadercoach zal toewijzen dankzij een 

subsidie van de gemeente. 

Daarnaast hebben we positieve ervaringen opgedaan met maatschappelijke snuffelstages 

voor middelbare scholieren. Enkele jeugdleden hebben dit bij SV Schalkhaar uitgevoerd, wat 

heeft geleid tot extra begeleiding en hopelijk nieuwe trainers voor de toekomst. 

Tot slot hebben we afgelopen jaar ook extra keeperstraining gegeven. Dankzij de inzet van 

Marcel Dekker en Arjan Bonekamp kregen ook de beginnende keepers in JO10 en JO11 

specifieke training.  

Het liefst geven we keeperstraining aan alle keepers in de jeugdopleiding, inclusief dames. 

Helaas hebben we hier nog niet voldoende trainers voor. Mochten er vrijwilligers zijn die 

graag keeperstraining kunnen en willen geven, dan horen we het graag.  

 

4. Positieve omgeving 
Al enkele jaren vragen we al het kader om een Verklaring Omtrent Gedrag (VOG) om bij te 

dragen aan een veilige omgeving. SV Schalkhaar wil een voorbeeldclub zijn op het gebied 

van fair play, sportiviteit en respect, waarbij we ook het belang van winnen niet uit het oog 

verliezen. 

 

5. Succes bij JO13-1, en alle eerste jeugdselectieteams weer op landelijk niveau. 
Een opvallend succes dit jaar was ons JO13-1 team, dat tweemaal kampioen werd in Divisie 

1. Hierdoor gaan ze komend jaar nog een niveau hoger spelen en zijn ze ingedeeld bij 

voornamelijk BVO-teams. Hele mooie affiches voor komend seizoen. 

Ook werd JO19-1 voor de winter kampioen en mocht daarna in Divisie 4 gaan spelen. 

Hiermee spelen al onze eerste jeugdselectieteams op landelijk niveau. Een prestatie waar 

we als SV Schalkhaar erg trots op mogen zijn! 

 

6. Plannen komend seizoen 
Voor het komende seizoen hebben we verschillende plannen om het jeugdvoetbal verder te 

verbeteren. Op initiatief van Marcel Emmink gaan we een pocketboek voor het kader van 

jeugdteams introduceren, waarin het DNA van SV Schalkhaar wordt uitgelegd en 

doelstellingen per leeftijdscategorie worden vastgelegd, evenals een wedstrijdregistratie voor 

JO13 t/m JO19. 
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Daarnaast zetten we interne scouting op om alle kinderen beter in beeld te krijgen en zo de 

indeling te verbeteren.  

Ook introduceren we een Technisch Coördinator bovenbouw, die naast de onderbouw ook 

de trainers van JO17 en JO19 gaat ondersteunen, wat bijdraagt aan een betere doorstroom 

naar de seniorenteams. Deze rol wordt ingevuld door Marcel Geestman.  

Met deze plannen hopen we het jeugdvoetbal bij SV Schalkhaar nog verder te ontwikkelen 

en een positieve en plezierige omgeving te blijven bieden voor alle jeugdleden. 

 

Senioren 

Ontwikkelingen: 

Er is een interessante ontwikkeling gaande binnen onze vereniging. Uit een recente enquête, 

uitgevoerd door Huub Kolkman en Dirk-Jan Beltman onder onze O19- en seniorenspelers, is 

gebleken dat er aanzienlijke belangstelling is voor zaterdagvoetbal. 

Met name twee jeugdteams en enkele huidige seniorenspelers hebben aangegeven 

interesse te hebben in het spelen van wedstrijden op zaterdag. Als reactie hierop heeft onze 

wedstrijdsecretaris twee teams opgegeven voor zaterdagcompetities: 

1 x O23 recreatief (voornamelijk bestaande uit spelers van O19-3) 

1 x standaard zaterdag (voornamelijk bestaande uit spelers van O19-2) 

Het is belangrijk om op te merken dat zaterdagvoetbal momenteel niet officieel geïntegreerd 

is binnen onze vereniging. Daarom zouden we graag een coördinator willen verwelkomen die 

zich bezighoudt met de organisatie/afstemming van/binnen zaterdag senioren voetbal.  

De thuiswedstrijden vangen in principe om 15.00 uur aan. We hopen dat onze 

exploitatiecommissie hierin kan voorzien, evenals de schoonmaak van de kleedkamers met 

de huidige bezetting. 

Het toevoegen van (senioren)voetbal op zaterdag is een mooie aanvulling op onze 

vereniging. Het biedt nieuwe mogelijkheden en kansen voor onze spelers en versterkt de 

verbondenheid binnen onze gemeenschap.  

In een afzonderlijk overleg met begeleiding van het 1e, hoofd opleiding en TC medio 

augustus jl. betreffende een nader standpunt m.b.t. het zaterdagvoetbal voor de selectie is er 

unaniem besloten om voorlopig (in ieder geval seizoen 2024-2025) met 1 op zondag te 

blijven voetballen. 

We kunnen enige ervaring opdoen bij teams die vanaf dit seizoen starten met 

zaterdagvoetbal.  

Om een vervolg te geven aan het zondagvoetbal en daar een betere invulling aan te geven 

wordt het volgende geadviseerd; 

Vanuit het bestuur/vereniging worden enkele personen binnen de vereniging uitgenodigd om 

de zondagvoetbal te evalueren. Hoe pakken we vervolgens de draad op door er een 

aantrekkelijke zondag van te maken. Denk aan planning wedstrijden (wedstrijden korter op 

elkaar), hierdoor vollere kantine tijdens het 1e. Het wordt dan aantrekkelijker om iets te 

organiseren/ Keuken open enz.. 
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We houden jullie op de hoogte van verdere ontwikkelingen en hopen op jullie enthousiasme 

en steun voor dit nieuwe initiatief. 

Breedtesport 

Het afgelopen  seizoenen stond bij SV Schalkhaar in het teken van een normale competitie. 

Na 2 jaren met Covid-regels kwam het spelletje weer op een eerste plaats. Wel zaten veel 

senioren door blessures en andere oorzaken laag in hun aantallen zaten. De animo om bij te 

springen door de overige teams wordt minder. Ook gaat de trainingsopkomst achteruit bij 

enkele breedtesport teams. Door deze ontwikkelingen is het volgende opgezet/ondernomen.  

- teams zitten voor volgend seizoen voller dan vorig seizoen  

- trainingsavonden worden gebundeld. 

Selectie 

Prettige afsluiting seizoen 2022 – 2023  voor de selecties 1 en 2 van SV Schalkhaar. 

Nadat een jaar geleden een gros aan spelers van de eerste selectie aangaven te willen 

stoppen of het heil ergens anders te vinden, bleef er uiteindelijk een te smalle selectie over 

om aan het seizoen te beginnen. 

Iets wat met name de trainers Marcel Geestman, Dirk-Jan Beldman en Frank Huis in ’t Veld 

nog niet eerder hadden meegemaakt bij SV Schalkhaar. Doorstroming van de jeugd was er 

in het begin van het seizoen 2022 -2023 zeker nog niet en ook het tweede elftal, met de net 

nieuw aangestelde trainer Benjamin Ruisch, had moeite om een volwaardige selectie op de 

been te krijgen.  

Na het 75-jarig jubileum van SV Schalkhaar gaf veertiger Ruben Bumkens aan SV 

Schalkhaar te willen helpen en zijn rentree te willen maken in het eerste elftal. Vanuit de 

tweede selectie was Nick Mulder bereid om als echte Schalkhaarder er alles aan te willen 

doen het vlaggenschip niet te laten zinken. Met een ietwat kleine selectie en de wetenschap 

dat je weg moest blijven van de onderste 6 posities op de ranglijst om niet te degraderen, 

werd het vooraf een lastige klus. 

Het seizoen begon niet goed, het team was nog onvoldoende op elkaar ingespeeld en bij 

enkele wedstrijden kwamen we gewoonweg kwaliteiten te kort. Na de oefencampagne en de 

allemaal verloren bekerwedstrijden werd de openingswedstrijd tegen, de latere kampioen 

STEVO, verloren. Een week later werd een puntje overgehouden aan de thuiswedstrijd 

tegen VV Reutum. De volgende thuiswedstrijd tegen VV Lemelerveld ging, na de nodige 

kansen voor SV Schalkhaar, met 0-4 verloren. 

SV Schalkhaar stond in deze periode bij de onderste plekken, maar half november werd dan 

toch nog de eerste overwinning geboekt; uit bij SDC’12 werd gewonnen  door een late kop-

doelpunt van Timo Kok. 

Bij het tweede elftal van SV Schalkhaar ging het iets beter, met een plek in de middenmoot 

deed SV Schalkhaar 2 het helemaal niet verkeerd. Vlak voor de winter gaf trainer Benjamin 

Ruisch aan dat hij het trainerschap niet meer kon combineren met zijn dagelijkse 

werkzaamheden veelal in het buitenland. Gelukkig hoefden we niet te wachten op een 

nieuwe trainer, het werden er zelfs twee. Trainers uit de eigen vereniging Anton Post en 

Floris Duijff gaven aan het seizoen af te willen maken. 
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SV Schalkhaar 1 had het lastig en steeds meer jeugdspelers van O19-1 kregen de 

mogelijkheid om met de eerste selectie mee te trainen. Met een schamel aantal van 8 punten 

gingen de mannen van hoofdtrainer Marcel Geestman in de winterstop. 

In de winterstop kreeg SV Schalkhaar een kwaliteitsimpuls; Twan Huijsmans kwam na een ½ 

jaar Amerika terug, jeugdspelers kregen meer kansen om zich te laten zien en de wat 

langdurige blessuregevallen liepen ten einde. Met name de blessures van Michiel Hullegie 

en Jip Ellenbroek bleken moeilijk op te vangen. Daarnaast werd het team versterkt door Tim 

van der Meulen, werkzaam bij GAE, die bij SV Schalkhaar ging voetballen. 

De eerste wedstrijd in het nieuwe jaar was meteen een belangrijke; er werd thuis met 2-1 

gewonnen van AZC uit Zutphen. Maart was een prima maand voor SV Schalkhaar 1. Er 

werden 3 wedstrijden op rij gewonnen; VV Vorden – VV Lemelerveld en Witkampers. SV 

Schalkhaar klom op de ranglijst en dat leidde tot het definitief veilig spelen op zondag 21 mei 

tegen GVV Eilermark. Met een mooie 8e plek op de ranglijst en met maar liefst 6 ploegen 

daaronder was handhaving een feit, wat als een kampioenschap werd gevierd, zie 

onderstaande foto. 

Voor SV Schalkhaar 2 was de buit al eerder binnen. Het team van Anton Post en Floris Duijff 

hadden zich al eerder veilig gespeeld en eindigden het seizoen als een mooie middenmoter. 

Beide trainers zullen ook seizoen 2023 – 2024 het tweede team van SV Schalkhaar onder 

hun hoede hebben. 

Voor SV Schalkhaar 1 ligt dat geheel anders. De trainers Marcel Geestman, Dirk-Jan 

Beldman en Frank Huis in ’t Veld zijn voorafgaand aan de finalewedstrijd van het IClean 

voorbereidingstoernooi door het bestuur van SV Schalkhaar bedankt voor de bewezen 

diensten. 

Het drietal is inmiddels opgevolgd door hoofdtrainer Martijn de Haas en assistent trainer 

Jacob Ensing. De teammanagers zijn Dirk-Jan Beldman en Mark Wieggerinck. 

Wij wensen de genoemde trainers veel succes, sportiviteit en spelvreugde toe voor komend 

seizoen. 
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Scheidsrechterszaken 

Bij Schalkhaar lukt het elke week weer om een scheidsrechter aan te stellen voor iedere 

thuiswedstrijd vanaf de JO13 tot en met de senioren. Ook nu door de KNVB steeds minder 

scheidsrechters worden aangesteld, zoals dit seizoen bij het 3e en 4e elftal. Een behoorlijk 

grote groep scheidsrechters is bereid om elke zaterdag of zondag een wedstrijd in goede 

banen te leiden en daar mag men bij Schalkhaar heel blij mee zijn. John Rabelink zorgt dat 

op zaterdag bij elke thuiswedstrijd een scheidsrechter aanwezig is en hij zoekt en schuift net 

zolang tot hij daarin is geslaagd. Ook als een scheidsrechter zich op het laatste moment 

afmeldt, komt John in actie en lost het probleem weer op. Op zondag regelt Jos Plaum de 

aanstellingen bij de senioren. Jos is tevens de nieuwe coördinator Scheidsrechterszaken bij 

Schalkhaar en hij heeft de taken overgenomen van Ben Haarman, die het na 12 jaren 

coördineren welletjes vond. . 

Ons scheidsrechterskorps wordt elk jaar een jaartje ouder en daarom moeten de 

jeugdspelers van de JO17 en JO19 op zaterdagochtend 2 wedstrijden van de JO11 fluiten 

op een half veld.  Ik vraag dan altijd jeugdspelers die het leuk vinden om te fluiten en hoop 

met een goede begeleiding dat zij vaker willen fluiten en dat is ook het afgelopen seizoen 

weer gelukt om die manier een paar jonge scheidsrechters te werven. Deze scheidsrechters 

worden dan in het begin begeleidt door Hans Ellenbroek, oud scheidsrechter, zodat zij een 

stuk plezierige over ons veld lopen te fluiten. 
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Op de zondagen kunnen we nog wel een paar nieuwe scheidsrechters gebruiken, zodat op 

een zondag een scheidsrechter zich niet verplicht hoeft te voelen om te moeten fluiten, dus 

als dit jou iets lijkt, meldt je bij Jos Plaum en hij maak je meteen wegwijs binnen ons clubje.   

Op woensdag 15 maart 2023 hebben we weer ons teamuitje kunnen houden en we zijn op 

bezoek geweest bij Schietvereniging Averlo, wat een zeer geslaagde en gezellige avond is 

geworden. Tiago Pieper werd schutterskoning deze avond, hij liet iedereen achter zich met 

geweer en pistoolschieten.  De scheidsrechters van Schalkhaar willen hun dank uitspreken 

voor de bestuurskamerdienst van de zaterdag en de zondag, voor de prima verzorging voor, 

tijdens en na de wedstrijden. 

Ben Haarman 

Handbal 
Missie, speerpunten en highlights 

“SV Schalkhaar (handbal) heeft als missie om handbal te faciliteren zodat jongen of meisje, 

man of vrouw, met plezier deze sport kan beoefenen. We willen handbal bieden op ieders 

niveau en een club zijn die haar leden bindt”.  

Verder zijn er de volgende speerpunten: 

- Groei-ambitie om op termijn in de A-leeftijd structureel 2 teams te hebben én dat 
ieder op zijn/haar eigen niveau kan handballen én jongenshandbal stevig is 
neergezet; 

- Ontwikkeling en opleiding van (met name) trainers, coaches en scheidsrechters; 
- Realisatie (nieuwe) sporthal bij de Horsterhoek. 

 

Het seizoen 2022/2023 kende de volgende highlights: 

- Volop plezier en ontwikkeling in alle 19 handbalteams van onze club; 
- Oprichting van een nieuwe werkgroep die zich specifiek richt op de trainingsvisie en 

de opleiding van trainers en scheidsrechters; 
- Start van een opleidingspoule voor jeugdscheidsrechters om de krapte in het aantal 

handbalscheidsrechters op te lossen; aanschaf van headsets (vanuit subsidie 
Nationaal Sportakkoord) ter begeleiding; 

- Nieuwe beach-shirts voor de jeugdteams, bekostigd uit de opbrengst van de Grote 
Club Actie; 

- Pilot voor de D- en E-jeugd met extra training (gericht op techniek) op 
zondagochtend; 

- Nauwere samenwerking met de buurtverenigingen DSC en Heeten, waarmee we 2 
gecombineerde herenteams zijn gevormd en in de competitie wordt gespeeld; 

- Jeugdteam C1 voor het 2e jaar ingeschreven in de wedstrijdsport; het team haalde 
opnieuw het NK en werd daar 7e; 

- Vervolgstappen gezet in de planvorming naar een nieuwe sporthal op de 
Horsterhoek; 

Er wordt nu jaarlijks een leden enquête gehouden. Het doel is de missie en speerpunten te 
blijven toetsen met de leden, het ophalen van verbetermogelijkheden en het werven van 
vrijwilligers. In de editie van 2022 heeft circa een derde van de leden de enquête ingevuld; 
de speerpunten en missie worden met grote meerderheid onderschreven. Er zijn diverse 
vrijwilligers uit geworven en de leden beoordelen de handbalclub met een 7,4. 
 
Organisatie en uitgevoerde acties 
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De handbaltak van SV Schalkhaar wordt gecoördineerd/geleid door de Commissie 

HandbalZaken (CHZ). Om alle werkzaamheden in de club op een behapbare manier en met 

goede focus te kunnen doen zijn er 4 werkgroepen actief, met ieder vertegenwoordiging in 

de CHZ voor de borging van de samenhang. Dit zijn de werkgroepen Technische Zaken, 

Sfeer, PR & Communicatie/Groei en TROTS (Trainingsvisie en Opleiding Trainers en 

Scheidsrechters). De CHZ heeft ook enkele eigen taken naast het bewaken van de 

samenhang.  

Commissie Handbalzaken (CHZ) 

De CHZ is verantwoordelijk voor de gang van zaken binnen de handbal. Het bewaakt de 

samenhang over de werkgroepen en helpt waar nodig.  

De leden van de CHZ zijn: 

Voorzitter/afgevaardigde hoofdbestuur: Frans van Oldeniel 

- Penningmeester: Astrid Coobs 
- Secretariaat/WG Sfeer: Yvonne Meijerink 
- Bestuurslid/ WG TZ: Arnaud Mensen 
- Bestuurslid/WG PR & Communicatie/Groei: Selinde Zoetbrood  
- Bestuurslid/WG TROTS: vacant 

Uitgevoerde hoofdtaken 2022-2023: 

- Financieel binnen de begroting gewerkt; 

- Trekker van het speerpunt om een (nieuwe) sporthal bij de Horsterhoek gerealiseerd 

te krijgen; 

- Vrijwilligerscoördinatie; 

- VOG verklaringen regelen voor alle trainers en coaches boven de 18; 

- 2x per jaar nieuwe seniorenleden (en ouders van nieuwe jeugdleden) welkom heten 

en verder wegwijs maken binnen de vereniging en de organisatie van teamsessies 

aan het eind van het seizoen in de nieuwe teamsamenstellingen; 

- Regio-overleg met buurtverenigingen, 2x  per jaar; 

- Deelname in het omni bestuur. 

 

Werkgroep Technische Zaken 

De werkgroep TZ organiseert voor de spelende leden trainingen en wedstrijden. Dit voor 

iedereen op het juiste niveau waarbij wedstrijd- en breedtesport dezelfde aandacht krijgen. 

De leden van de wgTZ zijn:  

Leeftijdscoördinator Dames:  Claire Jeltes 

Leeftijdscoördinator A:  Yvonne Meijerink 

Leeftijdscoördinator B, C en D: Melanie Lentelink 



Jaarverslag  SV Schalkhaar  2022-2023  12      

Leeftijdscoördinator E:  Annemarie Overman 

Leeftijdscoördinator F/H:  Richard Bennink en Maartje Weekamp 

Lid (contactpersoon CHZ):  Arnaud Mensen  

Lid:     Mirjam Vulink 

Wedstrijdsecretariaat: Karin Melis 

 

Uitgevoerde hoofdtaken van de werkgroep Technische Zaken zijn:  

- Organiseren teamindelingsproces nieuwe seizoen 

- Indeling en werving en contact houden met trainers, coaches en scheidsrechters 

-  Teamontwikkelingen in de gaten houden 

-  Verzorgen kleding en materialen voor de teams in afstemming met 

Materiaalbeheerder en Kledingcommissie 

- Voeren van het wedstrijdsecretariaat 

- Inpassen nieuwe leden, mede in afstemming met ledenadministratie 

-            Bijeenkomsten trainers en coaches begin en midden seizoen 

 

Werkgroep Sfeer 

We willen een club zijn waarbij leden en ouders van leden zich betrokken voelen en 
het clubgevoel sterk is. Daartoe worden de jeugdteams en de oudere teams meer met elkaar 
in verbinding gebracht. Uit de enquêtes blijkt dat onze leden erg tevreden zijn over de sfeer 
en saamhorigheid binnen de vereniging. Dit willen we natuurlijk graag behouden! 

De werkgroep is in 2022/2023 weer actief geworden met een nieuwe groep vrijwilligers met 
nieuwe energie. Een deel van de sfeeractiviteiten wordt uitgevoerd samen met de voetbal. 

Leden zijn: 

- Sabine de Roos 
- Angelique Amse 
- Jet van Oldeniel 
- Kelly de Kruijf 

Uitgevoerde acties 2022-2023 zijn: 

- Handbalkamp  weekend in september met D en E jeugd; 
- Sinterklaastraining jongste jeugd 
- Pietenbingo, Vossenjacht voor jongste jeugd 
- Discobingo voor de jeugd in het voorjaar 2023 
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Werkgroep PR & Communicatie/Groei 

SV Schalkhaar Handbal is in de 5 Noordoostelijke provinciën van Nederland qua aantal 

jeugdleden de één na grootste handbalvereniging. En één van de weinige verenigingen die 

zowel handbal kan aanbieden voor zowel jongens, meisjes, mannen en vrouwen. Een ‘rijke’ 

club!  

 

Om op termijn structureel 2 teams tot in de A-jeugd te kunnen hebben, is het de doelstelling 

minimaal 15 leden in de jongste jeugd (E/F) per geboortejaar te hebben. Met name de 

werving via de samenwerking met de brede school in Schalkhaar werkt hier goed bij. 

 

Het aantal spelende leden van onze handbalvereniging, exclusief kaderleden bedraagt per 

1-7-2023 :195 (Per 1-7-2022 waren dit er 177). In de begroting 2023-2024 houden we 

rekening met een stijging van 27 (met name jeugdige) leden gedurende het seizoen 2023-

2024.  

 

Teams in het seizoen 2022-2023: 

F - jeugd  3 teams 

E - jeugd  3 teams 

D - jeugd   4 teams 

C - jeugd  2 teams 

B - jeugd  2 teams 

A – jeugd  1 team 

Dames Senioren 2 teams 

Dames Midweek  1 team 

Heren Senioren 1 team 

 

Verder laat deze werkgroep weten wat er bij de handbal gebeurt aan ieder die het wil weten 
via o.a. nieuwsbrief, facebook, instagram en website, maar ook duidelijk de eigen leden 
informeren over de komende activiteiten en nieuwtjes. 

Leden WG PR & communicatie: 

Selinde Zoetbrood, Marjolein Vloedgraven en Yahaira Jansen 

Terugblik 2022-2023: 

- Up to date houden van website, facebook en instagram 
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- Periodiek zorgen voor externe communicatie buiten de vereniging zoals op 
handbaloost.nl, of InSchalkhaar of regionale en/of lokale kranten. 

- Ondersteunen andere werkgroepen met promotiemateriaal zoals bij wervingsacties 
en aankondigingen sfeeracties.  

 

Werkgroep TROTS 

In februari zijn we gestart met de werkgroep TROTS. Doel van de werkgroep is om trainers 

en scheidsrechters op te leiden en een trainingsvisie te maken.  

Het opleiden van scheidsrechters heeft onder leiding  van Arnaud Mensen dit seizoen een 

vlucht genomen.  

Voor het opleiden van trainers en de trainersvisie heeft het volgende team samengezeten: 

Richard Bennink, Henk de Boer, Niels den Boer en Fleur de Haan. 

Als TROTS hebben we ons hard gemaakt voor het kunnen meedoen aan een pilot 

programma van het NHV om jeugdleden en ouders te werven als hulpouders voor de 

trainingen. De mensen die meegedaan hebben aan deze pilot zijn erg enthousiast, maar het 

aantal deelnemers was nog beperkt. We zijn aan het kijken of we dit komend seizoen 

kunnen herhalen. 

Daarnaast willen we kijken of we het aangeboden materiaal vanuit het NHV willen 

aanschaffen om de trainers te voorzien van bruikbare materialen voor het geven van 

trainingen. Deze trainingsstof is vooral geschikt voor de H tot /met D jeugd.  

Komend seizoen willen we een start maken om met de trainers in gesprek te gaan om te 

kijken naar de behoeftes die de trainers hebben om hun trainersvaardigheden te verbeteren.  

 

Doorkijk 2023/2024 

Zonder al onze vrijwilligers is er geen handbal mogelijk. We zijn erg blij met de inzet van de 
vele tientallen leden en ouders van leden om alle taken uit te voeren. Het werven en zorgen 
voor voldoende vrijwilligers die met plezier en aandacht hun steentje kunnen bijdragen blijft 
het belangrijkste aandachtspunt voor het seizoen 2023/2024. We verwachten dat uit de 
teamsessies, enquête en de 1 op 1 werving weer nieuw en voldoende elan wordt geworven. 

Een doorkijk naar het komende seizoen laat alvast een paar mooie ontwikkelingen zien: 

- Het speerpunt om t/m A-jeugd minimaal 2 teams te hebben wordt verwezenlijkt; 
- Er is voor het eerst sinds begin jaren 90 van de vorige eeuw weer een volledig 

jongensteam actief in de C-jeugd 
- Het B1-team speelt in de wedstrijdsport 
- Alle teams worden in nieuwe wedstrijdkleding gestoken 

Los daarvan zit er ook weer veel energie bij alle andere vrijwilligers die het handbalspel voor 
SV Schalkhaar mogelijk maken. We hopen op een coronavrij jaar, veel nieuwe leden en 
ontzettend veel plezier in het spelen van ons favoriete spelletje. Wie weet waar het ons 
brengt.  
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De Commissie HandbalZaken wil hierbij iedereen bedanken die zich het afgelopen seizoen 

heeft ingezet voor SV Schalkhaar en de handbal in het bijzonder. 

Samen maken we er een steeds mooiere club van!  

 

Materialen, kleding en sleutelbeheer 

Een projectgroep, bestaande uit alle geledingen van de vereniging, heeft vanaf oktober 2022 
maandelijks bij elkaar gezeten om de nieuwe kledinglijn van het merk Stanno grondig voor te 
bereiden. De nodige drempels werden hierbij genomen. Er is uitvoerig gekeken of wij konden 
overgaan naar Special Design shirts. Helaas kon dit niet gerealiseerd worden. Uiteindelijk is 
er nu een Stanno kledinglijn waarmee wij ons als vereniging kunnen laten zien. Kleding en 
materialen zijn in prijs omhoog gegaan en de levertijden worden langer. Dit betekent dat 
kleding en materialen soms niet op korte termijn geregeld kunnen worden.  
 
De inname aan het einde van het vorige seizoen verliep soepel en er waren weinig 
onvolkomenheden. Handelen naar de vooraf aangeboden informatie, maakt het prettig 
werken voor de diverse commissies en de begeleiding van de teams. Ook de uitgifte ging 
soepel en waar nodig werd maatwerk geleverd. 
Wij kunnen ook niet zonder de begeleiders van een team. Tellen van de shirts na iedere 
wedstrijd en het bijhouden aan wie een broekje is verstrekt en ook wie het weer heeft 
ingeleverd is nodig om inzicht te hebben wie wat heeft. Dan kan er veel gerichter en sneller 
om teruggave van kleding worden gevraagd.  
Aandachtspunten voor de kleding blijft het centraal wassen, dus ook daarom niet op de 
speler uitreiken! De kleding dient voor het wassen uitgeklopt te worden zodat de 
kunstgraskorrels de (sponsor)bedrukkingen niet kunnen beschadigen. Verder binnenste 
buiten wassen op de juiste temperatuur en NIET in de droger. De verstrekte wedstrijdkousen 
mogen uitsluitend tijdens wedstrijden gedragen worden. 
 
Bij het invoeren van een nieuwe kledinglijn, wordt de “oude” kledinglijn zoveel mogelijk 
verkocht. De spelers hadden de eerste keus en daarnaast zijn er op zaterdag 23 en 30 
september van 09.00-12.00 uur op het complex verkoopdagen van de nog niet verkochte 
kleding. De overgebleven kleding wordt zoveel mogelijk aan “goede doelen” geschonken.  
 
Het invoeren van eigen ballenrekken heeft opgeleverd dat er minder ballen zoekraken. 
Minder, maar het kan beter. Na een aantal seizoenen dalingen van het aantal vermiste 
ballen, is er nu weer een stijging te zien. Het blijft dus zaak om ballen die over het hek gaan 
direct op te halen en na iedere training en wedstrijd te tellen of het aantal meegenomen 
ballen er ook daadwerkelijk is.  
 
Om het administratief voor de sleutelbeheerders eenvoudiger te maken, worden vanaf het 
seizoen 2023-2024 sets van één druppel en één ballenreksleutel uitgegeven. Op aanvraag 
kan een extra set aan teams worden uitgegeven, na goedkeuring van de leeftijdscoördinator.  
 
De rol van coördinator kleding, materialen en sleutels voetbal is met ingang van het nieuwe 
seizoen overgenomen door Ilona Veldwijk.  
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Tuchtzaken 
Volgt een mondelinge toelichting in de ALV. 

Ben Haarman 

 
 

Exploitatie 
Algemeen 

Als exploitatiecommissie kijken we terug op een seizoen waarin we naast onze normale 

exploitatie taken ook een aantal extra taken hebben uitgevoerd waaronder; -verbeterde 

contracten met leveranciers, aanschaf mobiele pinkassa, vervangen kassa’s wegens 

verouderde software, opknappen kantine sporthal, betere beheersing van contante 

geldstromen door beter gebruik te makan van de kassasoftware.  

 

De barbezetting is veelal gelukt. Het adequaat bemensen van de bardiensten blijft een 

aandachtspunt. We zullen ons het komende seizoen gaan richten op verbetering van de 

instructies. De exploitatie afdeling bedankt hiervoor haar vele vrijwillige barmedewerkers en 

de teams   

Als hoogtepunten kunnen we het jubileumfeest, de KNVB meisjesdag met interlands, de 

nieuwjaarsreceptie met onderling toernooi, de pubquiz, de sponsoravond met Bas Nijhuis en 

de vrijwilligersavond met muziekkwis noemen. Wel hadden we nog graag onze medewerking 

aan een eindeseizoensfeest willen geven echter is dit wegens de drukke juni maand niet 

gelukt. In de plaats hiervan is er in augustus een familiemixtoernooi georganiseerd, dit was 

zeer geslaagd en hopelijk wordt dit een jaarlijks evenement. 

Financieel was het een stabiel jaar. We hebben onze ambitieuze begroting kunnen halen en 

ook heeft er een margeverbetering plaatsgevonden. Ook de kantine van de sporthal heeft 

het goed gedaan. Voor de inkomens- en kostenstromen van de exploitatie van de kantine 

van de Horsterhoek en die van de sporthal verwijzen wij naar het financiële jaaroverzicht van 

onze penningmeester. Ook de Exploitatie heeft te maken met forse prijsstijgingen. Niet 

alleen van bier maar ook van bijvoorbeeld koffie. Hierdoor zullen we wederom de prijzen 

moeten verhogen hetgeen per 1 oktober 2023 zal gebeuren. Mochten er door bijvoorbeeld 

overheidsmaatregelen accijnsverhogingen volgen bestaat de kans dat op 1 januari 2024 er 

opnieuw een prijsverhoging plaats moet vinden. 

Het adequaat bemensen van de bardiensten blijft een aandachtspunt. Te vaak zijn het 

dezelfde mensen die hiervoor beschikbaar zijn. In het verleden hebben we voor dit punt al 

vaker jullie aandacht gevraagd, maar vooralsnog lijken weinigen te beseffen dat hier echt iets 

moet gebeuren. Meld je aan, neem een paar gezellige en enthousiaste vrienden/kennissen 

mee en vul samen een bardienst in. Dat hoeft echt niet elke week en naarmate we met meer 

zijn, kunnen we diensten beter verdelen. 
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Toekomst 

We zijn bezig een online reserveringssysteem te ontwikkelen zodat een ieder kan vinden 

wanneer de kantines en de vergaderruimtes in gebruik zijn. We zitten op dit moment in de 

afrondende testfase. 

Wij wensen iedereen een intensiever gebruik van onze sportfaciliteiten toe en daarmee ook 

weer meer gebruik van onze kantine. We willen ons graag weer als gastvrije club aan de 

wereld presenteren. We zullen weer interlands, toernooien, cursussen, funavonden waar 

nodig faciliteren. Zaken waar we ons in het verleden uitstekend als vereniging mee 

geprofileerd hebben 

We willen ook binnen onze eigen vereniging blijven verbinden en zijn ontzettend blij met de 

inzet van leden die onze activiteiten binnen onze club met veel enthousiasme en 

servicegerichtheid uitvoeren en op wie we nooit tevergeefs een beroep doen. Of het nou 

gaat om bardienst, lunchpakketten samenstellen, de kantine ombouwen tot een feestpaleis, 

ze staan er altijd. Chapeau! 

Bezetting exploitatie commissie 

Het afgelopen seizoen bestond de commissie uit de volgende leden: 

Bestuursverantwoordelijke: Richard Wiegers 

Leden: 

Justa Smit, bardiensten en barinrichting 

Sigrid Wallinga, inkoop (wegens gezondheid gestopt) 

Herman Bril, inkoop 

Gert Meijerink, financiën 

Ynze van Beek, evenementen en reserveringen (gestopt) 

Henny Huis in ’t Veld, algemene zaken 

Gerco Morsink, algemene zaken 

Aspirant leden (als ze het leuk vinden) 

Martin Wesselink 

Jan Jaap Pinkster 

 

Sponsoring 
Het afgelopen seizoen heeft de sponsorcommissie de sponsorinkomsten weten uit te 

breiden. Naast het weg vallen van een aantal sponsoren hebben wij gedurende het seizoen 

ook weer een aantal nieuwe sponsoren mogen verwelkomen, die onze club een warm hart 

toe dragen. 
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De bezetting van de sponsorcommissie is op hetzelfde niveau gebleven. Wij hopen nog 

steeds wat versterking vanuit de afd. Handbal te krijgen, waardoor wij hopen om de 

doelstellingen voor het komend seizoen weer met glans te behalen. Met name voor het 

Beachveld van de handbal zouden nog een aantal bordsponsors geworven moeten worden. 

Onze commissie is ontzettend verheugd, dat we erin geslaagd zijn voor de komende 3 jaar 

een nieuwe hoofdsponsor aan te trekken, t.w. Wolters – Keukens, Badkamers en Vloeren uit 

Colmschate. Deze naam prijkt de komende 3 jaar op het shirt van ons 1e elftal en op een 

groot aantal reclameborden op ons sportcomplex. 

Verder heeft onze commissie weer een groot aantal nieuwe sponsoren binnengehaald dit 

jaar, t.w. WIKA uit Borne, P. & L. Vloerisolatie, A1 beton – Apeldoorn, Hetebrij 

Personenvervoer te Wijhe en Aebi Schmidt Ned. BV uit Holten. 

Ook hebben wij veel tijd gestoken in de nieuwe kleding, die de Kledingcommissie voor de 

komende 3 jaar ingekocht heeft. 

Dit betekende, dat alle contracten met onze shirt-sponsoren weer verlengd moesten worden. 

Helaas hebben enkele shirt-sponsoren aangegeven te willen stoppen, maar daar tegenover 

hebben er zich ook een aantal nieuwe sponsoren aangemeld, zoals DSDG, Van Braak 

Accountants, Rietdekkersbedrijf Broekman, Innomarca en Soldicoat. 

Ook is het onze commissie wederom gelukt om een bijzonder geslaagde 

Sponsorbijeenkomst te organiseren in samenwerking met ‘De Vrienden van SV Schalkhaar’. 

Deze bijeenkomst werd woensdag 5 april jl. gehouden in onze overvolle voetbalkantine met 

medewerking van topscheidsrechter Bas Nijhuis en journalist, presentator Eddy van der Ley. 

Beide personen uit Enschede zorgden voor een (hilarische) avond, die bij menigeen nog 

lang in geheugen zal blijven staan. 

In deze na-coronaperiode hopen wij op goede economische vooruitzichten, waardoor onze 

commissie er alles aan zal doen om steeds weer nieuwe sponsoren te werven. 

Ook zullen wij alle mogelijkheden onderzoeken om nieuwe soorten van reclame-uitingen op 

onze sportcomplex te ontplooien, waardoor er vol ingezet zal worden op verdere groei van 

de sponsorbijdragen, via oude en nieuwe media. 

De sponsorcommissie ziet desondanks alles de toekomst hoopvol tegemoet. 

Namens de Sponsorcommissie: 

Frans Haarman, Gerard Groot Koerkamp, Sjors Brugge, Eric Lucassen, Vincent Beumer en  

Jaap Korving. 
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Communicatie 

Samen zijn we SV Schalkhaar 
 
SV Schalkhaar, afdeling communicatie, blikt terug op een leerzaam seizoen. Leerzaam 
omdat met ingang van seizoen 2022/2023 de rol van communicatie in het bestuur over is 
genomen door Jerom Groot Koerkamp. Een nieuwe rol die voor hem nieuws is, waardoor 
alle gebeurtenissen een eerste aanraking waren.  
Desondanks hebben de leden het nieuws kunnen volgen via de voor hun bekende kanalen 
zoals website, E-nieuwsbrief en social media posts.  
De website is jaarlijks goed voor 50.000 sessies van 25.000 unieke bezoekers. De Facebook 
accounts hebben respectievelijk 1000 (openbaar) en 510 volgers (besloten groep). X 
(voorheen Twitter) kent 1.778 volgers. Daarnaast kent de Instagram van SV Schalkhaar 
1.078 unieke volgers en die van de handbal 342. 
 
Samen 
Met ingang van het seizoen 2022/2023 wordt de rol van communicatie in het bestuur vervult 
door Jerom Groot Koerkamp. Door deze ontwikkeling zijn de werkzaamheden die door 
(sponsor) ReMarkAble communicatie in Deventer uitvoert afgenomen. Wel blijven zij 
betrokken. Daarnaast wordt mede dankzij de input van diverse vrijwilligers en 
commissieleden alle leden van SV Schalkhaar op de hoogte gesteld van de nieuwste 
informatie, waarvoor hartelijke dank! 
 
Nieuwe bestuurscultuur: nieuwe communicatie 
Nieuwe tijden vragen om nieuwe inzichten en nieuwe technieken. SV Schalkhaar heeft 
behoefte aan nieuwe gezichten, jonge mensen met frisse ideeën, nieuwe energie, 
nieuweambities, nieuwe communicatie. 
De Jubileumcommissie gaf tijdens Boulevard Schalkhaar blijk van een dergelijke hands-
onmentaliteit. Als we de vrijwilligers van SV Schalkhaar tegen het licht houden stellen we 
vast dat de gemiddelde leeftijd in de commissies, buiten de elftalleiders en trainers van de 
jeugd gerekend, hoog is. Verder valt op dat een kleine kerngroep (oudere) vrijwilligers 
onevenredig veel werk verzet. 
SV Schalkhaar koestert deze mensen, geen misverstand hierover, maar hoe mooi zou het 
zijn als ook twintigers, dertigers en veertigers binnen onze mooie club opstaan en zeggen: 
wij zetten de schouders eronder. 
Praat er eens over in je team, stel elkaar de vraag wat je kunt doen voor SV Schalkhaar. Is 
SV Schalkhaar er alleen voor jou, maar ben jij er niet voor SV Schalkhaar? Kom je alleen 
halen, maar ben je niet in staat om ook te geven? Durf jij in de spiegel te kijken aan het begin 
van een beloftevol nieuw seizoen? 
Ervaar hoe leuk vrijwilligerswerk is, hoe het je netwerk en blik op de medemens en de wereld 
verruimt, hoeveel voldoening het geeft. Doe het dus niet alleen voor SV Schalkhaar, maar 
ook voor jezelf, voor je eigen ontwikkeling. Vlucht niet op voorhand in voor de hand liggende 
excuses als werk, privé beslommeringen of tijdsgebrek. Het is veelal geen kwestie van tijd, 
maar van prioriteit. Samen zijn wij SV Schalkhaar!  

 

Niet Sport Activiteiten 
De NSA (Niet Sport Activiteiten commissie) heeft in het seizoen 2022/23 eindelijk weer twee 

activiteiten kunnen organiseren. Zaterdag 19 november de Pietenbingo. Dit was een groot 

succes met de opkomst van 85 handbal- en voetbal jeugdleden en ook bijna 40 ouders als 

begeleiders. Er werden tijdens de bingo mooie prijzen gewonnen en ook leuke kleine prijsjes 

met lootjes trekken.  Na de pauze werden de kinderen verrast door de komst van 2 pieten. 

Gelukkig waren en enkele leden/ouders bereid om ons te helpen voor, tijdens en na de 

bingo.                                                                                      De vossenjacht blijft een topper 
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onder de jeugd. Deze werd op zaterdag 18 februari georganiseerd. Er deden 17 teams mee, 

ofwel 119 handba-l en voetbal jeugdleden. Ook waren er zelfs 27 vossen die moesten 

worden gezocht rondom basisschool De Sleutel in Schalkhaar. De drie winnende teams 

werden later voor hun training beloond met een prijsje.    

De beide activiteiten waren zeer geslaagd. 

Voor het nieuwe seizoen zullen we deze 2 activiteiten herhalen en zijn we in overleg over 

een nieuwe activiteit 

NSA commissie : Jolanda Bergman, Fleur de Haan, Marriet Tuinega, Timo Noordman, 

Jolanda Bergman, Emma de Haan, Jet van Oldeniel en Henny van Empel.  

Biljart 
Geen bijzonderheden 

 

Jeu de Boules 
Wij spelen nog steeds met onze eigen vertrouwde groep 2 maal per week ons leuke 

spelletje. 

Er hebben zich weinig mutaties voorgedaan , wij zijn nog met 16 actieve spelers. 

Spelvreugde en gezelligheid staat nog steeds voorop. Meedoen is het voornaamste doel , je 

beweegt en bukt nog regelmatig en het is dus goed voor de stramme ledenmaten. Af en toe 

winnen en een beetje jennen hoort er ook bij. 

Door ons spaarsysteem , eigen bijdrage en een bijdrage via het hoofdbestuur konden wij ook 

dit jaar met onze vrouwen gezellig naar de wok. Dit was erg gezellig en zeer geslaagd. Dit is 

zeker voor herhaling vatbaar. 

Wij hopen ondanks de gevorderde leeftijden nog lang met elkaar te kunnen blijven gooien. 

Jeu de boules ……gezelligheid is ons doel. 

 

Namens de Jeu de boules groep, Joop Span 

 

Ethiek 
Nog steeds is de inzet en inbreng van onze commissie gewenst.  Ook het afgelopen 

verenigingsjaar heeft zich problematiek ( zoals hieronder nader omschreven ) voor gedaan, 

waarin onze inzet en advies welkom was.  

De onderwerpen waarbij de commissie een adviserende/ begeleidende rol had , hebben 

onder andere betrekking op : 

- Ondersteuning van leiders en coördinatoren in problematiek rondom de wedstrijden. 

Hierbij ook de verantwoordelijke voor tuchtzaken ondersteund.  

- Het nieuwe protocol betreffende discriminatie en pestgedrag. Binnen een jeugdteam 

is bemiddelend opgetreden.  

- De aanvraag van een VOG en gevolgen van afwijzingen . 
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- Er is onderzoek gedaan naar een ernstige vorm van sexting en daaruit 

voortvloeiende intimidaties.  Na enkele gesprekken met de slachtoffers in deze, heeft 

dit geleid tot het versturen van een voorlichtingsbrief aan leden en ouders. ( 

jeugdleden in een bepaalde leeftijdsgroep ). 

De commissieleden willen  komend jaar , als er aanleiding toe is , meer initiatief nemen op 

het gebied ethiek en vertrouwenspersoon. Daarvoor zijn signalen vanuit de leden , 

commissies , coördinatoren en bestuur zeer welkom.  

Patricia Grave , Rob Revet en Henk van Bussel  

 

Financieel jaarverslag 
Het afgelopen seizoen hebben we, net zoals het vorige, kunnen afsluiten met een positief 
resultaat. Voor het seizoen 23-24 gaan we uit van een neutrale begroting (0-resultaat.). 
Tijdens de ALV zullen de cijfers worden gepresenteerd en toegelicht. Wel kan nu al worden 
gemeld dat na een aantal jaren gelijkblijvende contributie een verhoging van 5% door het 
Bestuur noodzakelijk wordt geacht. 
 
 
Het gegeven dat nagenoeg alle kosten de afgelopen jaren gestegen zijn, hebben we het 
afgelopen jaar nog kunnen compenseren door het feit dat we de aanschaf van de nieuwe 
kledinglijn een jaar hebben kunnen uitstellen. Daarnaast hebben we ook het afgelopen jaar 
weer kunnen profiteren van een aantal niet begrote opbrengsten uit acties, en zijn de 
kantineopbrengsten in het eerste volledige post-Corona seizoen weer mooi gegroeid. Van al 
deze positieve effecten kunnen we komend seizoen niet meer uitgaan. 
 
Financiële effecten van toekomstige vervanging van de kunstgrasvelden zijn geen onderdeel 
geweest van het besluit tot contributieverhoging. Zoals reeds in de lokale pers gemeld zijn 
beslissingen met betrekking tot vervanging van de kunstgrasvelden uitgesteld en onderwerp 
voor nadere studie en overleg tussen de Gemeente, de Stichting Sportvoorziening 
Schalkhaar en SV Schalkhaar. De financiële consequenties van de uitkomsten van een 
dergelijk onderzoek zijn nog onbekend, maar de kans dat het zal leiden tot een 
kostenverlaging is minimaal.  
 
 
Zal gepresenteerd worden op ALV 

 

Kascontrolecommissie 
Zal gepresenteerd worden op ALV 

 

 


